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SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL DIA 18 SETEMBRE DE 1999 
 
A la vila d’Artà a devuit de setembre de mil nou-cents noranta nou, quan són 
les vint hores, es reuneixen al saló de sessions de la Casa Consistorial els 
senyors regidors anotats al marge, a fi de celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria, sota la presidència del batle, Montserrat Santandreu 
Ginard, assistit pel secretari accidental, Mateu Llodrà Sansaloni. 
 
PUNTS TRACTATS DE L’ORDRE DEL DIA: 
 
1. APROVACIÓ, SI DE CAS DE LA REPARACIÓ DE LES DEFICIÈNCIES 
QUE MOTIVAREN LA SUSPENSIÓ DE L’APROVACIÓ DEFINITIVA DE LES 
MODIFICACIONS DE LES NN.SS., PER ACORD DE LA C.I.U., EN SESSIÓ 
CELEBRADA EL DIA 26 DE FEBRER DE 1999. 
 
El senyor batle explica la proposta que, en resum, diu: 
 
Que la Comissió Insular d’Urbanisme, en sessió celebrada el dia 26 de febrer 
de 1999, va acordar suspendre l’aprovació definitiva de la Modificació de les 
NNSS d’Artà relativa a l’adaptació a la Disposició Transitòria 1ª de la Llei 
6/1997, del Sòl Rústic de les Balears, a l’efecte que es reparin les set 
deficiències que se senyalen, les quals va explicar l’arquitecte municipal a la 
Comissió Informativa del passat dia 13. 
 
El senyor Sureda, PP, diu: que estan d’acord amb el contingut però no en la 
forma, que si hi havia sis mesos per fer les rectificacions i s’ha esperat a 
darrera hora i que es podia fer millor i en més rigor; per aquests motius 
s’abstendran a la votació. 

 
El senyor Silva, PSOE, manifesta: que el seu grup assumeix el document 
redactat per l’arquitecte municipal, que mig any no li pareix un termini gaire 
llarg per poder fer totes les rectificacions i pensen que la solució adoptada és 
vàlida. 
 
La senyora Genovart, UM, diu que està d’acord amb les rectificacions, però 
que considera que s’han redactades apressadament. 
El senyor Adrián (EU-Els Verds), manifesta: que allò que no s’ha fet en set 
anys no es pot fer en sis mesos, que no entén que el PP pugui votar en 
contra d’un assumpte que fa dos dies va votar a favor a la comissió 
informativa i demana a l’equip de govern que digui quan contractarà la 
catalogació d’edificis de valor. 
 
El senyor batle explica la transitorietat a la que s’acull el document és 
perfectament correcta i està justificada. Així mateix expressa la conveniència 
de crear una comissió conjunta per catalogar els edificis, que hauria d’estar 
integrada per diversos professionals qualificats (arquitecte, topògraf, 
historiador, etc) i que, quan l’equip de govern la tengui perfilada dirà quins 
professionals la formen. Quant al termini de contractació d’aquesta comissió, 
diu que ja se determinarà en el seu moment la tasca que hauran de dur a 
terme. 
 
El senyor Sureda diu que la feina que faci la Comissió s’hauria de sotmetre a 
la consideració del plenari abans de finals de setembre, a fi que no es repetís 
la situació anterior. El senyor batle replica que serà l’equip de govern que 
determinarà com i quan es farà.  
 



Acabades les intervencions, el senyor secretari accidental, posa en coneixement dels assistents que, d’acord amb 
allò que preveu l’article 47.3.i) de la Llei 7/85, modificada per la Llei, 11/1999, de 21d'abril, el tema que passarà a 
votació seguidament requereix el vot favorable de la majoria absoluta. 
 
Posat l’assumpte a votació,  per 10 vots a favor (UIA, PSOE,UM i EU-Els Verds) i 3 abstencions (PP), s’acorda: 
 
1.- Aprovar la reparació de les deficiències que motivaren la suspensió de l’aprovació definitiva de les 
modificacions de les NNSS, per acord de la CIU, en sessió celebrada el 26 de febrer de 1999. 
 
2.- Trametre aquest acord a la Comissió Insular d’Urbanisme.  
 
2.  APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES GRATIFICACIONS DE PERSONAL CORRESPONENT AL MES 
D’AGOST DE 1999. 
 
El senyor batle explica que es tracta de gratificacions per treballs extraordinaris realitzats durant el més d’agost 
en motiu de les festes patronals i actuacions puntuals a les cases de Betlem i l’escorxador, per un import global 
de 1.009.000 pessetes. 
 
El senyor Sureda, PP, manifesta que són hores fetes i s’han de pagar, no obstant insisteix en el cobriment de les 
places. 
 
El senyor Silva, PSOE, diu que això és el que hi ha i que fan feina per esmenar les mancances de personal que 
motiven aquestes gratificacions. 
 
La senyora Genovart, UM, considera que hi ha dèficit de personal a la Policia i que s’han de pagar aquestes 
gratificacions. 
 
El senyor Adrián, EU-Els Verds, demana que es convoquin les vacants mitjançant oferta pública de treball. 
 
El senyor batle, respon als senyors Sureda i Adrián, manifestant que existeix el compromís de convocar les 
places de policia abans de final d’any, així com també d’iniciar les tasques catalogació dels llocs de feina de la 
plantilla municipal. 
 
Posat l’assumpte a votació s’aprova per unanimitat aprovar les gratificacions de personal corresponents al mes 
d’agost, amb un total de 1.009.000 de pessetes. 
 
3. Informe sobre l’acomiadament de Jaume Tous Ginard. 
 
El senyor batle, en compliment d'allò que disposa l’article 21.h) de la llei 7/85, modificada per la llei 11/1999, de 
21 d’abril, posa en coneixement dels assistents que es va acomiadar al treballador Jaime Tous Ginard. 
 
El senyor Sureda, PP, diu que el seu grup es dóna per informat. 
 
El senyor Adrián, EU-Els Verds, diu que donant compte de l’acomiadament en aquest Ple, infringeix el mateix 
article 21.h) ja que aquest article diu que s’haurà de donar compte a la primera sessió que celebri el Ple i aquesta 
és la segona. i, d’altra banda, que no s’ha fet tal i com preveu la legislació. 
 
El senyor batle diu que això és un defecte de forma que queda esmenat avui com mentre se’n dóna compte i que 
només es tracta de posar el fet en coneixement del Ple i és improcedent qualsevol intervenció sobre aquest punt. 
 
El senyor Adrián, diu que si vol que calli que li retiri la paraula i continua amb els seus arguments. 
 
El senyor batle li reitera que només es tracta d'assabentar a la Corporació d’una decisió de la batlia i, per tant, no 
hi ha discussió possible. 
 



El senyor Adrián diu que el batle en el seu moment va assignar tres minuts per cada intervenció a cada un dels 
portaveus i que no deixar-lo parlar va en contra del reglament que ell mateix va dictar, i segueix amb la seva 
exposició. 
 
En el seu moment, el senyor batle comunica al senyor Adrián que ja han passat el tres minuts i aquest acaba. 
 
La Corporació és dona per assabentada i el senyor batle aixeca la sessió. 
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores i trenta minuts, s’aixeca la sessió, de la qual, com 
a secretari, don  fe. 


